X Force Keygen Software Free 45

专栏 17 全民健康保障工程

Box 17 Universal health security projects

疾病预防控制

Disease prevention and control

启动中国疾病预防控制中心二期项目,依托现有疾控机构建设 15 个左右区域公共卫生中心。升

级改造 20 个左右国家重大传染病防控教治基地、20 个左右国家紧急医学教授基地。 Start the Phase II project of the Chinese Center for Disease Control and Prevention (CDC), and build about 15 regional public health centers relying on the existing CDC institutions. Upgrade about 20 national major infectious disease prevention and treatment bases and about 20 national emergency

medical aid bases 国家医学中心

National medical centers

加强国家心血管、呼吸、肿瘤、创伤、儿科等医学中心建设。聚焦重大病种,打造若干引领国 内、具有全球影响力的高水平医学中心和医学创新转化中心。

Strengthen the construction of national medical centers for cardiovascular medicine, respiratory medicine, oncology, trauma, pediatrics, and so on. Focusing on serious diseases, build several high-standard medical centers and medical innovation and entrepreneurship centers that are leading in China and influential around the world.

区域医疗中心

Regional medical centers 支持高水平医疗机构在外出就医多、医疗资源薄弱的省份建设一批区域医疗中心,建成河北、

County-level hospitals

推动省市优质医疗资源支持县级医院发展,力争新增 500 个县级医院(含中医院)达到三级医院设施条件和服务能力。

Support the development of county-level hospitals with high-quality provincial and municipal medical resources and see 500 county-level hospitals (including TCM hospitals) upgraded to meet the requirements of Grade-III hospitals in terms of facilities and services.

中医药发展

Development of traditional Chinese medicine

Development of traditional climese medicine 打造 20 个左右国家中医药传承创新中心,20 个左右中西医协同旅舰医院,20 个左右中医疫病 防治基地。100 个左右中医特色重点医院,形成一批中医优势专科。 Build about 20 national centers for TCM inheritance and innovation, about 20 flagship hospitals that

offer treatments integrating TCM and Western medicine, about 20 TCM epidemic prevention and control bases, and about 100 key hospitals with TCM characteristics, and form a number of advantageous TCM specialties.

全民健身场地设施

National fitness venues and facilities

新建、改扩建 1000 个左右体育公园,建设户外运动、健身体闲等配套公共基础设施推进社会足球场地和体育健身步道建设。

Build and rebuild about 1,000 sports parks, build supporting public infrastructure for outdoor sports, fitness, and recreation, and promote the construction of community football fields and fitness trails.

DOWNLOAD: https://tinurli.com/2968tf

DOWNLOAD

a9c2e16639

Bionx Bike Interface Software 111
easy button and menu maker 4.2 serial key
manoj comics pdf free download 14
Animus full movie kickass torrent
1st studio siberian mouse m 41.wmv 286mb 23
Crysis.2.Repack-Black.Box
Solucionario Principios De Ingenieria De Cimentaciones Braja M Das Checked
Google Book Downloader Full Version
hidrologi dan pengelolaan daerah aliran sungai pdf download
Blood Moon download movies